
Zápis z 5. veřejného zasedání OZ obce Levínská Olešnice 
konaného dne 12. 12. 2007 

 
 
Místo konání : KD Levínská Olešnice 
Program: Dle pozvánek 
Přítomni: pp. Lízr A.,  Pospíšilová V.,  Háková H.,  Lukeš S.,  Hradecký M.,  Martinek T.,  
                      Sucharda P. 
 

1. Zasedání zahájil starosta obce. Je 100% účast členů OZ, tudíž je usnášení schopné. 
Ověřovatelé zápisu: p. Háková H., Kousal Fr. 
Zápis provede: p. Crhová J. 
Komise pro usnesení:  p.Hradecký M., Dohnal P., Mach Vl.  
 
Bylo hlasováno o složení komise pro usnesení – všichni členové OZ hlasovali pro navržené 
kandidáty. 
 
Doplnění programu schůze: Bod různé doplnit o: 

- zpráva o likvidaci kalamity v obecních lesích 
- novelizace vyhlášky o poplatcích na odpady a ze psů 
- určení doby pronájmu prostoru sloužící  MŠ 
- projednání odpisu faktur z účetnictví za vodné ve Žďáře 
- schválení podání žádosti o bezplatné převedení parcel č.1377 a 1375 ze státního 

majetku  
    Doplnění programu bylo jednohlasně schváleno. 
 
 
Kontrola usnesení z minulého zasedání z 21. 9. 2007 
Rozpočtová změna č. 1 – změna zaúčtována 
Příspěvek invalidům – odeslán 
Zápis byl k nahlédnutí na OÚ, je podepsán ověřovateli  - schválen. 
 
2. Zpráva o činnosti  
Zastupitelé se schází 1 x 14 dnů  - projednávají aktualní problémy 
Zajišťovala se dokumentace  

- akce chodník na hřbitově  
- osvětlení ke hřbitovu  
- meliorační struha ve Žďáře – nevypořádaný majetek s pozemkovým fondem – 

odloženo – byly provedeny pouze nutné opravy.   
 
Změna ceny vodného z důvodů zvýšení elektrické energie. 
Probíhá trasování k nádrži na vodu v Levínské Olešnici a Žďáře. 
Připravení projektu k budování skladu na OÚ. 
Připravení projektu na byt v KD Žďár – po vrácení z ministerstva. 
 
 
3.Schválení rozpočtové změny č.2  se kterou seznámila  p. Háková 
Byla jednohlasně schválena. 
 



4. Projednání rozpočtového provizoria. 
Rozpočtové provizorium bylo schváleno všemi hlasy. 
 
5. Schválení žádosti o dotaci POV 

- akce chodník na hřbitově – nevypořádaný majetek s pozemkovým fondem - odloženo 
- rozšíření a rekonstrukce veřejného osvětlení v Levínské Olešnici – nebyla včas 

předložena dokumentace firmou Elektros 
- dotace z POV ministerstva zemědělství -  úprava veřejného prostranství u prodejny ve 

Žďáře a úprava prostranství u zvoničky – zahradnický charakter, pískovcové šlapáky a 
výsadba keřů  cca  20.000,- Kč 

- veřejné prostranství u hřbitova ve Žďáře – výměna sloupků, vylepšení základů u 
oplocení a výměna brány a branky   cca 94.000,- Kč 

- prostranství u hřbitova v Levínské Olešnici – doplnění odpadkových košů, stojanu na 
kola 

- úprava veřejného prostranství u tenisových kurtů – stojan na kola, lavička, výsadba 
keřů 

- výměna autobusových zastávek u OÚ a KD LO – vydán územní souhlas pro parcely 
na  postavení zastávek – 1 zastávka cca 70.000,- Kč 

- výměna svítidel veřejného osvětlení v Levínské Olešnici cca 195.679,- Kč 
 
6. Schválení vyjímky pro MŚ 
ředitelka MŠ požádala o povolení vyjímky k počtu dětí v MŠ podle § 23 odst.3 zák.561 / 
2004 Sb. 
Pro rok 2007 – 2008 podle zákona 13 dětí 
                                            skutečnost k 1.9.2007 11 dětí , k 12.12.2007 12 dětí 
Obec doplácí částku na mzdy zaměstnanců a na provoz školky. 
Povolení vyjímky k počtu dětí pro šk.rok 2007 – 2008  -  byla jednohlasně schválena . 
 
Schválení délky pronájmu budovy pro MŠ 
nutno doplnit do zřizovací listiny pronájem prostor vzhledem k tomu, že jim byla odebrána 
z inventurního seznamu hodnota budovy MŠ ohledně toho, že PO odepisuje majetek, ale obec 
ne. 
Schválení délky pronájmu prostor na dobu trvání provozu MŠ bezúplatně. 
Tento pronájem byl jednohlasně schválen. 
 
7. Zimní údržba silnic a komunikací 
- mělo by být uvedeno do kolika hodin bude propluhována cesta 
- v Levínské Olešnici dohoda s panem Zdeňkem Čermákem 
- ve Žďáře s panem Josefem Paulů 
- zimní údržba se provádí pouze pluhováním 
 
8. Zvýšení nájemného 
Dojde ke zvýšení nájemného podle zákona č.151/2007 
jedná se o nájemné ve starších bytech , a to na obecním úřadě, v mateřské škole a v KD 
Lev.Olešnice . Bude se postupovat podle výpočtu v zákoně. 
 
9. Inventarizační komise 
Starosta vyhlásil konání inventury a složení inventarizačních komisí 
 
 



Předsedové dílčích inventarizačních komisí: 
 
Ústřední inventarizační a likvidační komise:   p.Háková H. 
Sbor dobrovolných hasičů Lev.Olešnice          p.T.Martinek 
                                           Žďár                       p.T.Martinek 
Mateřská škola, školní jídelna                          p.V.Pospíšilová 
Knihovna, Muzeum Levínská Olešnice           p.V. Pospíšilová                                            
Kulturní dům Lev.Olešnice                              p.M.Hradecký  
Kulturní dům Žďár                                           p.Pospíšilová 
Pohostinství a prodejna masa Lev.Olešnice     p.M.Hradecký 
Prodejna Žďár                                                  p. Pospíšilová 
Vodovod Levínská Olešnice                            p.M.Hradecký 
Vodovod Žďár                                                  p.Pospíšilová 
Bytové hospodářství                                         p.Martinek 
Obecní úřad, obec  DDHM, zásoby                 p.Sucharda 
Obec doklad.inv., DDNM, pozemky 
         cenné papíry                                            p.Pospíšilová 
Obecní lesy                                                      p. Lukeš 
 
                           
10. Různé 
Starosta seznámil s nabídkou - veřejný rozhlas  
jako bezdrátový a vysílací uzly tam, kde je veřejné osvětlení, byl by schopen fungovat určitou 
dobu bez elektrické energie, došlo by k nabití od veřejného osvětlení. 
Měl by sloužit k informování občanů , zejména při živelných pohromách, kdo by měl zájem – 
přijímací stanice do bytu – stanice na VKV, spotřeba proudu minimální 
Cenová nabídka 270.000,- Kč. 
 
Akcie České spořitelny – nabídka na odkup akcií. 
 
Rychlá záchranná pomoc pro Novou Paku – záchranka přijede pozdě, protože jsou daleko od 
Jičína. S pravděpodobností by se dala využít i pro naše obyvatele – vyvolat další jednání. 
 
Pan Jaromír Trejbal – hajný , seznámil s výsledky zpracování kalamity z 19. 1. 2007 
Největší kalamita posledních let – odhad  6.000,- m3 
                                                       vytěžení 5.826,- plm dřeva 
tato těžba prodána dle smlouvy firmě Progles s.r.o. 
Zpracování  -  na rovině pomocí techniky      3.601 plm dřeva 
                       strmé svahy - motorovou pilou   2.225 plm – zpracováno , prodáno 
Zůstatek k inventuře 137 plm dřeva. 
Vzniklé holiny po kalamitě  7 ha. 
Obnova porostu po kalamitě – sazenice smrk  17.000 ks 
                                                 sazenice modřín    800 ks 
                                                 sazenice jedle     1.000 ks 
                                                 buk, javor           1.200 ks 
v hodnotě 184.000,- Kč, dodělávky až v roce 2009. 
Zalesňování se provádí v měsíci dubnu  až do 15. května – hajný prosí o pomoc občanů nebo 
spolků, je to brigáda placená. 
 



Starosta obce seznámil s vyhláškou č.1/2007 o poplatku za provoz a systém shromažďování, 
sběr, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 
Ponechat poplatek 1.část 250,- Kč a 2.část 200,- Kč, celková částka 450,- Kč na osobu, 
majitele nemovitosti. 
Bylo hlasováno o přijetí vyhlášky, vyhláška byla jednohlasně schválena. 
Vyhláška o psech    1.   1.pes       100,- Kč 
                                      2.pes       150,- Kč 
                                2.   bytovky, nájemné byty    150,- Kč 
                                                                               225,- Kč 
                                3.  starobní důchodci                50,- Kč 
                                                                                 75,- Kč 
                                4. samoty                                  50,- Kč 
                                                                                 75,- Kč 
Osvobození od poplatku – nevidomé osoby, bezmocné, s průkazem TP, služební psi, 
záchranářští psi. 
Návrh o doplnění vyhlášky o toulání psů – obec není schopna zajistit udělování postihů. 
 
Projednalo se odepsání pohledávky paní Langové – Říhové v obci Žďár, paní Langová-
Říhová doposud nezaplatila pohledávky za vodné č. fa 53, 54 / 06, v obci Žďár se nezdržuje a 
není k dosažení ani na adrese trvalého pobytu. Vzhledem k tomu, Že je to vodné vypočtené 
dle zákona 428/2001 Sb. podle směrných čísel, ne podle skutečné spotřeby a ani nebyl 
zaznamenán pohyb na adrese ve Žďáře, požádala účetní o schválení odpisu této pohledávky . 
Zastupitelé jednohlasně odhlasovali odpis pohledávky. 
 
 
11. Diskuze 
p.Kousal –  bláto a nečistoty na silnici před č.p.152 – můžeme upozornit majitelku domu,  
                   jinak toto musí řešit Správní úřad Jilemnice odbor dopravy 
 
Diskuze o rozhlasu –  zařadit náklady na zřízení rozhlasu do rozpočtu obce pro obě části obce. 
 
Zdražení vody minimálně o provozní náklady na energii na 1 m3 vody. 
 
 
12. Schválení usnesení a závěr 
Pan Milan Hradecký seznámil s návrhem na usnesení z veřejného zasedání obce z 12. 12. 
2007. 
Zastupitelé schválili toto usnesení plným počtem hlasů. 
 
Starosta konstatoval, že program schůze byl vyčerpán, ukončil veřejné zasedání. Poděkoval 
všem přítomným za účast a všem popřál k blížícím se svátkům vánočním hodně zdraví , 
pohody, spokojenosti a úspěchů do nového roku 2008. 
 
 
Zapsala : Crhová 
 
Ověřovatelé : 
 
 
V Levínské Olešnici 17. 12. 2007  


